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Protokół Nr 26/17
z posiedzenia Komisji Finansów Rady Miejskiej w Słupsku,

które odbyło się w dniu 17 lutego  2017 r.

1. Sprawy regulaminowe.

– stwierdzenie quorum

Przewodniczący Komisji Bogusław Dobkowski otworzył posiedzenie i stwierdził quorum – lista
obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

– przyjęcie porządku obrad
(Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu)
Przewodniczący Komisji Bogusław Dobkowski zapytał, czy ktoś ma wnioski od proponowanego
porządku obrad.
Nikt  wniosków  nie  zgłosił,  wobec  tego  Przewodniczący  Komisji  poddał  porządek  obrad  pod
głosowanie.

Komisja  Finansów  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie
(5 głosów za) przyjęła do realizacji n/w porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe.
2. Informacja o aktualnych nieruchomościach przeznaczonych do sprzedaży, będących w zasobach

miasta Słupska.
3. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał.
4.  Sprawy  bieżące:  w  tym  rozpatrzenie  sprawy  dotyczącej  zwrotu  zwaloryzowanej  bonifikaty

z powodu sprzedaży mieszkania.

Ad.pkt.2. Informacja o aktualnych nieruchomościach przeznaczonych do sprzedaży, będących
w  zasobach miasta Słupska.

Przed  posiedzeniem  członkowie  Komisji  otrzymali  informację  o  aktualnych  nieruchomościach
przeznaczonych do sprzedaży, będących w zasobach miasta Słupska – pismo z 10 lutego 2017 r.,
znak: ZNB-SN-II.0012.2.2.2017 Prezydenta Miasta Słupska stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego
protokołu.

Dyrektor  Wydziału  Zarządzania  Nieruchomościami  i  Biznesu  Dagna  Mikołajczak przedstawiła
informację.
Zastępca  Prezydenta  Miasta  Słupska  Krystyna  Danilecka-Wojewódzka poinformowała
o reorganizacji Wydziału Polityki Mieszkaniowej oraz Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

W  dalszej  dyskusji  udział  wzięli:  Przewodniczący  Komisji  Bogusław  Dobkowski,  Dyrektor
Wydziału  Zarządzania  Nieruchomościami  i  Biznesu  Dagna  Mikołajczak,  Przewodnicząca  Rady
Miejskiej  Beata Chrzanowska, Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki,  Skarbnik Miasta Artur
Michałuszek.

Komisja  Finansów  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  po  zapoznaniu  się  z  informacją
o aktualnych nieruchomościach przeznaczonych do sprzedaży będących w zasobach miasta
Słupska w drodze dyskusji, przez aklamację przyjęła ww. informację do wiadomości.

Ad.pkt. 3. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał.

(Projekty uchwał omawiane na posiedzeniu Komisji stanowią załączniki do Protokołu z sesji, która
odbędzie się 22 lutego 2017 roku)
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- opinia Komisji dotycząca projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na
2017 rok (Druk Nr 36/6)

Skarbnik  Miasta  Słupska  Artur  Michałuszek  przedstawił  radnym  projekt  uchwały  wraz
z uzasadnieniem.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie (6 głosów
za) zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.

- opinia Komisji dotycząca projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na
2017 rok (Druk Nr 36/7)

Skarbnik  Miasta  Słupska  Artur  Michałuszek  przedstawił  radnym  projekt  uchwały  wraz
z uzasadnieniem.

W dalszej dyskusji udział wzięli: Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska, radna Lidia
Matuszewska,  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Krystyna  Danilecka-Wojewódzka,  Skarbnik  Miasta
Artur Michałuszek.

Komisja Finansów Rady Miejskiej  w Słupsku w drodze dyskusji,  w wyniku głosowania
jednogłośnie (6 głosów za) zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.

- opinia Komisji dotycząca projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na
2017 rok (Druk Nr 36/8)

Skarbnik  Miasta  Słupska  Artur  Michałuszek  przedstawił  radnym  projekt  uchwały  wraz
z uzasadnieniem.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie (6 głosów
za) zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.

-  opinia  Komisji  dotycząca  projektu  uchwały  w  sprawie zmiany  wieloletniej  prognozy
finansowej Miasta Słupska na lata 2017-2034  (Druk Nr 36/14)

Skarbnik  Miasta  Słupska  Artur  Michałuszek  przedstawił  radnym  projekt  uchwały  wraz
z uzasadnieniem.

W dalszej dyskusji udział wzięli: Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska, Zastępca
Prezydenta Miasta Marek Biernacki, Skarbnik Miasta Artur Michałuszek.

Komisja Finansów Rady Miejskiej  w Słupsku w drodze dyskusji,  w wyniku głosowania
większością głosów (przy 2 głosach za, bez głosów przeciwnych i 5 głosach wstrzymujących się)
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.

- opinia Komisji dotycząca projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego
Sądu Administracyjnego w Gdańsku (Druk Nr 36/3)

Z-ca Prezydenta Miasta Słupska Krystyna Danilecka - Wojewódzka  przedstawiła radnym projekt
uchwały wraz z uzasadnieniem.
Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak uzupełniła uzasadnienie.
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Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie (7 głosów
za) zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.

- opinia Komisji  dotycząca projektu uchwały w sprawie w sprawie projektu dostosowania
sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego   (Druk Nr 36/10)

Z-ca Prezydenta Miasta Słupska Krystyna Danilecka - Wojewódzka  przedstawiła radnym projekt
uchwały wraz z uzasadnieniem.
Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak uzupełniła uzasadnienie.

W dalszej  dyskusji  udział  wzięli:  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska,  radna
Bernadetta Lewicka, radna Lidia Matuszewska, Zastępca Prezydenta Miasta Krystyna Danilecka
-Wojewódzka.

Komisja Finansów Rady Miejskiej  w Słupsku w drodze dyskusji,  w wyniku głosowania
większością głosów (przy 5 głosach za, bez głosów przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się)
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.

-  opinia Komisji  dotycząca projektu uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół
ponadgimnazjalnych i specjalnych prowadzonych przez Miasto Słupsk do nowego ustroju
szkolnego  wprowadzonego  ustawą  –  Prawo  oświatowe  oraz  ustalenia  sieci  szkół
ponadpodstawowych i specjalnych  (Druk Nr 36/11)

Dyrektor  Wydziału  Edukacji  Anna  Sadlak  przedstawiła  radnym  projekt  uchwały  wraz
z uzasadnieniem.

W dalszej dyskusji udział wzięli: radna Aldona Żurawska, Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata
Chrzanowska, radna Bernadetta Lewicka, Przewodniczący Komisji Bogusław Dobkowski, radna
Lidia Matuszewska, Zastępca Prezydenta Miasta Krystyna Danilecka -Wojewódzka.

Komisja Finansów Rady Miejskiej  w Słupsku w drodze dyskusji,  w wyniku głosowania
większością głosów (przy 5 głosach za, bez głosów przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się)
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.

- opinia Komisji dotycząca projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia
naruszenia  prawa  w  uchwale  Nr  XXXII/383/16  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  z  dnia
30 listopada 2016r. w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność
Miasta  Słupsk,  zmienionej  uchwałą  Nr XXXII/397/16  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  z  dnia
14 grudnia 2016r. w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/383/16 Rady Miejskiej w Słupsku
z  dnia  30  listopada 2016r.  w sprawie  zasad sprzedaży  lokali  mieszkalnych stanowiących
własność Miasta Słupsk. (Druk Nr 36/12)

Z-ca Prezydenta Miasta Słupska Krystyna Danilecka - Wojewódzka  przedstawiła radnym projekt
uchwały wraz z uzasadnieniem.

W dalszej dyskusji udział wzięli: Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska, radna Anna
Rożek.

Komisja Finansów Rady Miejskiej  w Słupsku w drodze dyskusji,  w wyniku głosowania
jednogłośnie (6 głosów za) zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.
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Ad.pkt. 4. Sprawy bieżące.

-  rozpatrzenie  sprawy  dotyczącej  zwrotu  zwaloryzowanej  bonifikaty  z  powodu  sprzedaży
mieszkania.

(Pismo  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  7  lutego  2017  roku  znak:  PoM-RSL-IV.7125.6.51.2011
dotyczące  sprawy zwrotu  zwaloryzowanej  bonifikaty  z  powodu  sprzedaży  mieszkania  stanowi
załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu).
Z-ca Prezydenta Miasta Słupska Krystyna Danilecka - Wojewódzka  przedstawiła radnym sprawę
oraz  poinformowała,  że  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  wystąpiła  do  Przewodniczącej  Rady
Miejskiej  z  wnioskiem  o  powołanie  zespołu,  który  zapozna  się  z  dokumentacją  w  sprawie
i zaprezentuje rozstrzygnięcie problemu na posiedzeniu Komisji.

Komisja  Finansów  Rady Miejskiej  w  Słupsku  przyjęła  ww.  informację  do  wiadomości
i jednogłośnie wycofała ten punkt z porządku obrad dzisiejszego posiedzenia.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska zapytała  o  załącznik  do  Zarządzenia
Nr  87/ZNB/2017  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  10  lutego  2017  r.  w  sprawie  ustalenia
podstawowych  stawek  czynszu  najmu  lokali  użytkowych  i  innych  pomieszczeń  oraz  garaży
znajdujących  się  w  zasobach  Miasta  Słupska,  w  którym  jest  nieprecyzyjny  zapis  stawki  za
powierzchnię lokalu do 50 m kw.

Wyjaśnień  udzielili:  Z-ca  Prezydenta  Miasta  Słupska  Marek  Biernacki.  Inspektor  Wydziału
Zarządzania Nieruchomościami i Biznesu Zofia Gosiewska.

Przewodniczący  Komisji  Bogusław  Dobkowski  poddał  pod  głosowanie  Protokół  Nr  25/16
z posiedzenia Komisji, które odbyło się 20 stycznia 2017 r.

Komisja  Finansów w wyniku  głosowania  jednogłośnie  (7  głosów za)  przyjęła  Protokół
Nr 25/17 z posiedzenia Komisji, które odbyło się 20 stycznia 2017 r. 
Na tym protokół zakończono.
Protokół sporządziła:

Bożena Dacko
Przewodniczący Komisji

  Bogusław Dobkowski


